
产品描述
整体布料或牛皮包制，床框及床腿为黑灰氟碳漆金属。

PRODUCT  DESCRIPTION
Upholstered with fabric or leather, Aluminum feet 
in dark grey epoxy paint finish.

ERIKA collection started with modern minimalism style and finish with the oriental touch. 

The unique feature of "ERIKA SLIM" is the use of new technologies and materials, repre-

sentative of high-level industrial design. From this approach comes the versatile corner 

feet in die-casting aluminum, with a recognizable thin conical shape, which provides the 

products with elegance, lightness, and a floating sensation. The headboard of this bed has 

a peculiar three dimensional shape of a soft, floating wing, which wraps and embraces the 

user with a safe and comfortable gesture. 

编号：J20

ERIKA卧床延续了原系列的设计语言，用看似简单的线条勾勒出不徐不缓娓娓道来

的姿态，三维曲面的床头，围合出一个舒适的拥抱，依靠时给予完美的支撑，为睡前

阅读时光提供了惬意的呵护，专属开模的金属底脚营造出轻盈的挑高，巧妙的平衡了

软体的体量感，塑造出卧室利落的气质。

ERIKA 艾瑞卡

Design by René Chyba

2350*2360*1200MM
92.5*92.9*47.2"

2150*2360*1200MM
84.6*92.9*47.2"

1850*2360*1200MM
72.8*92.9*47.2"

1700*2360*1200MM
66.9*92.9*47.2"

1550*2360*1200MM
61.0*92.9*47.2"

2000*2000MM
78.7*78.7"

1800*2000MM
70.9*78.7"

1500*2000MM
59.1*78.7"

1350*2000MM
53.1*78.7"

1200*2000MM
47.2*78.7"

床垫 MATTRESS


